

「小一候補」新生申請事宜

家長如欲在「統一派位」公布後，索取小一入學候補申請表，可在網
上下載

繳交申請表注意事項：

- (一) 交表日期：2027 年 6 月 3 日至 6 月 9 日
- (二) 交表時間：上午 9:00-12:00 ，下午 2:00-4:00
- (三) 交表地點：本校校務處
- (四) 面試日期：所有申請者皆於 6 月 11 日或之前獲通知面試日期

所需文件：

- (一) 小一註冊證副本
- (二) 學生出生證明書(或在港居留證明文件)的正本及副本
- (三) 學生最近成績表及曾獲取獎項之影印本
- (四) 小一「統一派位」選校申請表之副本

查詢電話：2476 2414

本校地址：元朗錦田市錦田公立蒙養學校

Information about Application for Admission to Primary 1

(Waiting List)

If the parents want to apply for admission to Primary 1 after the release of ‘Central Allocation’, please download the application form on the school website.

Important notes when handing in the application form:

1. Date: 3rd - 9th June 2027
2. Time: 9:00 a.m. - 12:00 n.n. and 2:00 p.m. - 4:00 p.m.
3. Venue: Our school office
4. Date for interview: All Applicants will be notified of the interview on or before
11th June 2027

Documents to be submitted:

1. A copy of Primary 1 registration form
2. An original copy and a photocopy of Student’s birth certificate
(or proof of residence in HK)
3. A copy of the latest school report and certified copies of extra-curricular activities
and awards reports
4. A copy of “Choice of Schools form for Central Allocation”

For enquiries, please call 2476 2414.

School address:

Kam Tin Mung Yeung Public School, Kam Tin, Yuen Long